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NĚMECKO/RUSKO: Účastníci stretnutia diskutovali o perspektívach energetickej spolupráce
vrátane vodíkových technológií, ako aj o možných nových dohodách v komplexe palív a energie.

Podpredseda vlády Ruskej federácie Alexander Novak rokoval s federálnym ministrom hospodárstva
a energetiky Nemeckej spolkovej republiky Petrom Altmeierom. Na stretnutí sa zúčastnili aj minister
priemyslu a obchodu Ruskej federácie Denis Manturov, rektor Petrohradskej banskej univerzity
Vladimir Litvinenko a exminister Spolkovej republiky Nemecko Klaus Töpfer.

Napriek globálnej konjunktúre je dôležité pokračovať v rozvíjaní vzťahov medzi Ruskom a
Nemeckom v širokej škále energetických otázok, zdôraznil počas rozhovorov podpredseda
vlády.

„Zhodli sme sa na tom, že je dôležité uskutočňovať spoločné projekty v oblasti
vodíkovej energie. Nedávno navštívil predseda vlády spolkovej krajiny Sasko (SRN)
Michael Kretschmer a navrhol spoločné projekty v oblasti vodíka. Dám zodpovedajúci
pokyn ruskému ministerstvu energetiky, je tu Denis Valentinovič Manturov, ktorý nás
počuje, že navrhujeme spoločne jeden alebo dva projekty, s ktorými by sme začali. V
tejto súvislosti veľmi dúfam v nedávno podpísanú dohodu s ruským ministerstvom
energetiky, Deklaráciu zámerov pre spoluprácu v oblasti udržateľnej energie, “zdôraznil
Alexander Novák.

Okrem projektu by krajiny nemali zabúdať na rozvoj vedeckej spolupráce, pokračoval podpredseda
vlády.
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„Musíme premýšľať o tom, ako obnoviť našu spoluprácu a výskumné projekty. Je možné
obnoviť projekty v oblasti vývoja technológií, v tomto smere by sme mohli dosiahnuť
synergický efekt, keďže je teraz potrebné zdokonaliť technológie na prenos a skladovanie
energie, výrobu, skladovanie a prepravu nových zdrojov energie, vodík, zariadenie na
výrobu elektriny ako v moderných zariadeniach na výrobu plynových turbín a založené
na slnku a vetre. Je tiež potrebné pracovať na vytvorení testovacích základov pre
technológie a projekty. Myslíme si, že by bolo vhodné obnoviť našu dohodu o spolupráci
v oblasti energetiky, formalizovať ju našimi spoločnými aktmi, “dodal Alexander Novak.

Podľa podpredsedu vlády je potrebné pokračovať v práci na spoločných energetických projektoch.

„Vrátane Nord Stream 2, ktorý je dôležitým infraštruktúrnym projektom na dlhé roky, o
ktorý sa zaujímajú obchodné spoločnosti. Berúc do úvahy skutočnosť, že spotreba
energie vo svete porastie, je projekt dôležitý pre Nemecko a EÚ, “zdôraznil.
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